
 

 

 

 

Motie: Ook op het Slachthuisterrein moeten voldoende betaalbare woningen zijn 

 

Haarlemse gemeenteraad in vergadering bijeen op donderdag 15 februari 2018, de 

aanbesteding Slachthuisterrein besprekende: 

 
 

 Constaterende, op het einde van deze periode, dat  er minder sociale 
huurwoningen zijn in Haarlem, en langere wachtlijsten; 

 

 Voorts constaterende dat op één van de weinige plekken waar we eenvoudig 
met eigen grond substantieel extra sociale woningen kunnen realiseren, dit niet 
wordt geborgd in de aanbesteding;  

 

 Overwegende dat differentiatie binnen projecten van net zo’n groot belang is als 
op stedelijk niveau; 

 
 
Geeft als zienswijze 
 
Alleen akkoord te gaan met de aanbesteding van het Slachthuisterrein als  
 
bij de eisen in de gunningscriteria (3.3.1, pagina 20) zal staan: 
  
,,Minimaal 50% van de (nieuw) te realiseren woningbouw binnen de Opdracht dient 
binnen de definitie van sociale huur te vallen ” 
 
  
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
Anne Feite Bloem SP 
  


